

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, FEBRUARY 18, 1993

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-93, An Act to implement certain government organization provisions of the budget tabled in the House of Commons on February 25, 1992, met at 11:02 o'clock a.m. this day, in Room 308, West Block, for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Don Blenkarn, Lyle Kristiansen, Bruce Halliday, Diane Marleau, Peter McCreath and Barry Moore.

Brian White announced his appointment as Chairman of the Committee pursuant to Standing Order 113(2).

The Order of Reference, dated Tuesday, February 16, 1993 being read as follows:

ORDERED, —That Bill C-93, An Act to implement certain government organization provisions of the budget tabled in the House of Commons on February 25, 1992, be now read a second time and referred to a legislative committee.

On motion of Peter McCreath, it was agreed, —That the Committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* as established by the Board of Internal Economy.

On motion of Bruce Halliday, it was agreed, —That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present provided that 3 Members are present, including the Chairman or in his absence the person designated to be Chairman of the Committee, provided a member of the Opposition is present.

On motion of Peter McCreath, it was agreed, —That during the questioning of the witnesses, the first spokesperson of each Party be allotted 10 minutes and thereafter 5 minutes for other members of the Committee.

On motion of Lyle Kristiansen, it was agreed, —That the Clerk of the Committee, in consultation with the Deputy Principal Clerk, Public Bills Office, be authorized to engage the services of temporary secretarial staff as required and for a period not to exceed 30 working days after the Committee has presented its Report to the House.

Don Blenkarn moved, —That the Committee sit at the following times;

- a) on Monday, February 22, 1993 at 7:30 p.m. to hear the Officials of the Department of Finance;
- b) on Tuesday, February 23, 1993 at 9:30 a.m. to noon to hear:
 - (i) Social Science Federation
Association of Universities and Colleges of Canada
Canadian Federation for the Humanities
 - (ii) Fédération québécoise des professeures et professeurs d'université
Canadian Association of University Teachers
Department of Sociology, University of Montreal

PROCÈS-VERBAUX

LE JEUDI 18 FÉVRIER 1993

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif chargé du projet de loi C-93, Loi de mise en oeuvre de dispositions du budget déposé à la Chambre des communes le 25 février 1992 visant certains organismes gouvernementaux, tient sa séance d'organisation à 11 h 02, dans la salle 308 de l'édifice de l'Ouest.

Membres du Comité présents: Don Blenkarn, Lyle Kristiansen, Bruce Halliday, Diane Marleau, Peter McCreath et Barry Moore.

Brian White annonce qu'il a été nommé président du Comité en application du paragraphe 113(2) du Règlement.

Lecture est donnée de l'ordre de renvoi du mardi 16 février 1993:

IL EST ORDONNÉ, —Que le projet de loi C-93, Loi de mise en oeuvre de dispositions du budget déposé à la Chambre des communes le 25 février 1992 visant certains organismes gouvernementaux, soit maintenant lu une deuxième fois et renvoyé à un comité législatif.

Sur motion de Peter McCreath, il est convenu, —Que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, suivant les directives du Bureau de régie interne.

Sur motion de Bruce Halliday, il est convenu, —Que le président soit autorisé à tenir des séances, à entendre des témoignages et en permettre l'impression en l'absence de quorum, pourvu que trois membres du Comité soient présents, dont le président ou, en son absence, la personne désignée pour le remplacer, ainsi qu'un membre de l'opposition.

Sur motion de Peter McCreath, il est convenu, —Que lors de l'interrogation des témoins, dix minutes soient accordées au premier intervenant de chaque parti, et cinq minutes par la suite, à chaque autre intervenant.

Sur motion de Lyle Kristiansen, il est convenu, —Que le greffier, en consultation avec le greffier principal adjoint du Bureau des projets de loi d'intérêt public, soit autorisé à engager du personnel de soutien temporaire, selon les besoins, pour une période ne dépassant pas 30 jours après la présentation du rapport à la Chambre.

Don Blenkarn propose, —Que le Comité siège aux heures suivantes:

- a) le lundi 22 février, à 19 h 30, pour entendre les fonctionnaires du ministère des Finances;
- b) le mardi 23 février, de 9 h 30 à midi, pour entendre:
 - (i) la Fédération canadienne des sciences sociales, l'Association des collèges et universités du Canada, la Fédération canadienne des études humaines
 - (ii) la Fédération québécoise des professeures et professeurs d'université, l'Association canadienne des professeurs d'université, le Département de sociologie, Université de Montréal;